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Abstract (en)
[origin: CA2979764A1] The invention relates to a method for producing blocks of windows (1). The method comprises the following steps: i)
providing a frame consisting of frame profiled elements (2) having one or more panes (3) arranged therein, wherein a gap (4) can be formed
between at least one frame profiled element (2) and the one or more panes (3), ii) inserting adaptable, particularly temporary, boundaries (7) for
bounding the application region into the gap (4), wherein the application region is bounded by the boundaries (7) in the peripheral direction, the
frame profiled element (2), and the one or more panes (3), and iii) introducing the curable plastic (6) into the application region.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von Verklotzungen von Fenstern (1). Das Verfahren umfasst die Schritte i) Bereitstellen eines
Rahmens aus Rahmenprofilen (2) mit einer oder mehreren darin angeordneten Scheiben (3), wobei zwischen mindestens einem Rahmenprofil
(2) und der einen oder den mehreren Scheiben (3) ein Spalt (4) ausbildbar ist, ii) Einbringen von anpassbaren, insbesondere temporären,
Begrenzungen (7) zum Begrenzen des Applikationsbereichs in den Spalt (4), wobei der Applikationsbereich durch die Begrenzungen (7) in
Umfangsrichtung, das Rahmenprofil (2) und die eine oder die mehreren Scheiben (3) begrenzt wird, und iii) Einbringen des aushärtbaren Kunststoffs
(6) in den Applikationsbereich.
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